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«Kdo by nás 
mohl odloučit 

od lásky 
Kristovy?» 

Někdy je velmi snadné

pochybnostmi:

nechat se přepadnout

«My věříme, nebo 
alespoň říkáme, že 
chceme věřit v Boží 
lásku.» 

«Mnohdy však není 
naše víra tak odvážná, 
jak by měla být. 
Ve chvílích zkoušek, 
jako třeba v nemoci 
nebo v pokušení. 

«Je to 
skutečně 
pravda, že 
mě Bůh 
miluje?».

(Řím 8,35) 

«Možná se budeme 
muset s důvěrou a 
beze zbytku odevzdat 
Boží lásce, lásce Boha, 
který je naším 
Otcem.»

Jeho láska nás povzbuzuje, 

ani v těch nejtemnějších 
chvílích.

abychom   nepochybovali

«Temnotu a prázdnotu, které 
možná zakoušíme, můžeme 
překonat, když dobře 
obejmeme tuto chvíli 
osamělosti a opuštěnosti.»

«Proč se nepustit milovat 
Boha tím, že začneme 
milovat bližního?»

«Zkusme to! 
Jsem si jistý, že 
když to tak 
uděláme, 
zakusíme spolu 
s Ježíšem sílu 
a neobyčejnou 
radost.»

«Když takto budeme žít, 
dotkneme se rukou toho, 
jak je pravdivé, že pro toho, 
kdo věří a odevzdá se jeho 
lásce, se všechno změní: 

Z NEGATIVNÍHO SE STANE
POZITIVNÍ, SMRT SE STANE
PRAMENEM ŽIVOTA
A Z TEMNOTY UVIDÍME
VYCHÁZET NÁDHERNÉ
SVĚTLO.»

NA HLUBINU:

BŮH NENÍ SOUDCEM, ALE 
NAOPAK TÍM KDO NA SEBE BERE 
NAŠI OBHAJOBU. PROTO NÁS OD 
NĚJ NEMŮŽE NIC ODLOUČIT DÍKY 
NAŠEMU SETKÁNÍ S JEŽÍŠEM, 
JEHO MILOVANÝM SYNEM. 

ŽÁDNÁ MALÁ ANI VELKÁ 
TĚŽKOST, S NÍŽ SE MŮŽEME 
SETKAT V SOBĚ I MIMO SEBE, 
NENÍ PRO BOŽÍ LÁSKU 
NEPŘEKONATELNOU 
PŘEKÁŽKOU. 

NAOPAK, JAK ŘÍKÁ SVATÝ PAVEL, 
PRÁVĚ V TĚCHTO SITUACÍCH SE 
TEN, KDO DŮVĚŘUJE BOHU A 
SPOLÉHÁ SE NA NĚJ, STÁVÁ 
„SUPER-VÍTĚZEM”!2

V TÉTO NAŠÍ DOBĚ PLNÉ 
´SUPERHRDINŮ´ A ´SUPERLIDÍ´, 
KTEŘÍ SE SNAŽÍ VÍTĚZIT
AROGANCÍ A MOCÍ, 
EVANGELIUM NAVRHUJE 
KONSTRUKTIVNÍ MÍRNOST 
A OTEVŘENOST K NÁZORŮM 
DRUHÉHO. 
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«Když tváří v tvář těžkostem 
pokračujeme 

v lásce, proměňujeme 
negativní v pozitivní.»  

_  _  _
_  _  _
_  _  _
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